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Ivan Nožinić, savetnik direktora JKP Gradskog zelenila za medije iz Novog Sada, u petak, 5.
juna, prisustvovao je konferenciji za medije u Turističkoj organizaciji Novog Sada, povodom
predstojećeg Urban festa, koji će po prvi put biti organizovan u Kameničkom parku.

      

   Kamenički park podignut je oko dvorca porodice Marcibanji – Karačonji, izgrađenog
1797-1811., rekonstruisanog i dograđenog 1834-1836. godine, kada je uređena površina po
uzoru na engleske pejzažne parkove od oko 21. hektara. Nekada popularno novosadsko
izletište, izgradnjom mosta “Slobode”, zapuštanjem jezera, a kasnije i celog kompleksa (dvorca i
parka), učinilo je da se ovaj prostor retko kad koristi. Vreme je da se to promeni. Priprema
ovogodišnjeg Prvomajskog Urban festa pokazala je pored dobre organizacije i veliku
posvećenost JKP Gradskog zelenila da se gradske površine, ali i one u njegovoj okolini stave u
funkciju.
   - JKP Gradsko zelenilo i njegovo sadašnje rukovodstvo je pokrenulo inicijativu, za koju ideja
postoji godinama u nazad, da Kamenički park, najveći spomenik prirode u Novom Sadu i
okolini, oživi tokom cele godine. U njegovom sastavu nalaze se sportski tereni i Dečje selo “Dr
Milorad Pavlović”, ali je uglavnom bio neiskorišćen. Organizovanjem ovakvih manifestacija
želimo u potpunosti da oživimo ovaj prostor, da se tokom cele godine nešto dešava. Ove godine
u saradnji sa Bean marketingom i Gradskom upravom za kulturu, organizovali smo Prvomajski
uranak u trajanju od dva dana, u okviru kojeg je bio koncert “Divljih jagoda”. U subotu, 6. juna
održana je dečja priredba i sportske igre dece iz OŠ „Jovan Jovanović Zmaj“ iz Sremske
Kamenice. Kao što je najavljeno 12. i 13. juna bićemo domaćini i tehnička podrška prvom Urban
bean festu, a nadam se i tradicionalnom. Radnici Gradskog zelenila će potpuno urediti 33 ha
zelenih površina, na koliko se danas prostire Kamenički park, trava će biti pokošena, suve
grane orezane zbog bezbednosti građana, parking omogućen do rampe na ulasku u park sa
naplatom od 200 dinara po danu. Sakupljena sredstva od parkiranja uvek se ulažu na namenski
račun Zelenila za obnavljanje Kameničkog parka. Apelovao bih na posetioce da ovaj spomenik
prirode posle festivala ostave u stanju u kome su ga i zatekli.
   Na Prvomajskom uranku je sve funkcionisalo besprekorno, i posle fešte je sve brzo sređeno
od strane radnika Zelenila. Koji su planovi JKP GZ na ovom prostoru?
   - Kada je u pitanju Kamenički park, svi naši poslovni partneri koji žele da organizuju ovakve i
slične manifestacije, uvek će imati našu tehničku podršku. Zelenilo će biti perfektno uređeno, a
nadam se da će ukoro biti obezbeđena sredstva za ono što nedostaje u parku, tzv. parkovski
mobilijar. JKP GZ je u saradnji sa Pokretom gorana i Žandarmerijom uspelo da stane na put
diviljim deponijama kojih je u parku do pre nekoliko godina bilo mnogo, postavljene su info
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table, nabavljena mehanizacija za održavanje strmih delova prema Dunavu, uklonjena sva suva
stabla, a nadam se da će se, u nekom narednom periodu, uz sjajanu saradnju i sa Republikom,
Pokrajinom i Gradom kakvu imamo, naći sredstva da se i jezero obnovi.
   Pošto je JKP GZ zaduženo za održavanje parkova i zelenih površina u gradu, da li ima nekih
novih aktivnosti?
   - Novi Sad bi uskoro trebao da u parku kod Železničke stanice dobije Dino park. To će biti
drugi park ove vrste u regionu (osim onog u Istri): sa 24 pokretne figure u prirodnoj veličini, dva
veštačka jezera, binom za pozorišne predstave. Zelenilo koje već postoji u parku neće se dirati
a imamo zainteresovane investitore, konkretno iz Nemačke (200 hiljada evra), i to neće ići na
teret poreskih obveznika Novog Sada. U toku je priprema za raspisivanje međunarodnog
tendera, posle čega kreće realizacija ovog plana.
   Najveći potencijal Novog Sada, ako izuzmemo EXIT, je Štrand. On je danas evropska
dunavska Kopakabana i odličan prostor za organizaciju raznih manifestacija?!
   -Štrand je nezvanično najlepša plaža na Dunavu. Novi Sad je od pedeset i pete godine jedan
od domaćina najduže rečne regate na svetu – Međunarodne turističke dunavske regate – TID
(od Ingolštata do Crnog mora, ukupne dužine 2.515 km). Kanuisti i kajakaši sa svih kontinenata,
dva dana provode na Štrandu i njihovi utisci su, a mislim da su oni najkompetentniji, da je
Štrand ubedljivo najlepša plaža na Dunavu. Mi se svake godine trudimo da je obogatimo nekim
novim sadržajima i nadam se da u tome uspevamo, o čemu govori i poseta. Svake godine, na
osnovu prodatih ulazica, Štrand zvanično poseti oko pola miliona posetilaca, a s obzirom da
ulaz naplaćujemo smo do 19 časova, a ponedeljkom ne naplaćujemo, jer sprovodimo akciju
„Humani ponedeljak“, sigurno između 800 hiljada i milion ljudi prođe tokom letnje sezone
novosadskom Kopakabanom.
   To bi trebao da bude podsticaj za organizatore manifestacija da organizuju ili najavljuju
događaje upravo na ovom mestu?
   - Što se događaja tiče, Novi Sad (Štrand) je jedini grad u Evropi koji je bio domaćin čak četiri
evropskih prvenstva u beach volley; imamo tradicionalno takmičenje u tenisu glavom, sportu
koji je nastao upravo na Štrandu, a njegovi najčuveniji akteri su bili Vujadin Boškov, Dragoljub
Bekvalac, Vladimir Francišković; od pre nekoliko godina na Štrandu se održava festival
Vojvodina fest - festival hrane, muzike i tradicije; Zov ravnice, sličan festival koji ove godine
počinje 11 juna; domaćini smo velikih košarkaških turnira. Ekipa iz Novog Sad predvođena
Dušanom Domovićem-Bulutom, najboljim streetball basketašom na svetu, u julu ove godine će
dočekati, upravo ovde, na jednom od najjačih turnira ove vreste ne samo u Srbiji nego i šire,
predstvanike iz sveta. Prošlog leta smo imali 40-tak sportskih klubova koji su svoje kondicione
treninge držali na Štrandu. Veliki broj koncerata, dečjih predstava se održava na Štrandu.
Posebno bih istakao i veliku humanost koju svakog ponedeljka iskazuju Novosađani i gosti
Novog Sad. Od prošle godine na Štrandu se sprovidi akcija „Himani ponedeljak“ i svakog
ponedeljka ulaznica na plažu je dobrovoljni prilog za decu obolelu od retkih i teških bolesti.
Prošle godine smo pomogli u lečenju petoro dece, ove godine za prva četiri meseca pomoć
smo uputili za dvoje. U tome nam pomaže i lepo vreme, pa samim tim i veća poseta. Ova akcija
traje od prošle godine, nadam se da će biti uspešna i ove, ali i narednih sezona - izjavio je
gospodin Ivan Nožinić.
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